
Zápisnica č. 15/2010 
z  rokovania vedenia STU dňa 6. 9. 2010 v Bratislave 

 
Prítomní: Vladimír Báleš, František Janíček, Dušan Petráš, Robert Redhammer, Ján 

Kalužný, Milan Žalman, Helena Žideková 
 
Neprítomný:  Maroš Finka, Pavel Timár 
 
 
Program: 

Kontrola plnenia úloh 
1. Stav majetku STU v Bratislave (pror. Janíček) 
2. Slávnostné otvorenie akademického roku 2010/2011 (pror. Petráš) 
3. Projekt elektronického predaja prezentačných predmetov ,,University“ (pror. Petráš) 
4. Veľtrh vzdelávania Academia (pror. Petráš) 
5. Zahraničné pracovné cesty po 3. kvartál 2010 (pror. Petráš) 
6. Informácia o príprave projektov KC (pror. Redhammer) 
7. Program na podporu mladých výskumníkov na STU (pror. Redhammer) 
8. Rozličné 
 
Písomne predložené materiály distribuované elektronickou cestou: 
1) Stav majetku STU v Bratislave (pror. Janíček) 
2) Slávnostné otvorenie akademického roku 2010/2011 (pror. Petráš) 
3) Projekt elektronického predaja prezentačných predmetov University“ (pror. Petráš) 
4) Veľtrh vzdelávania Academia (pror. Petráš) 
5) Zahraničné pracovné cesty po 3. kvartál 2010 (pror. Petráš) 
6) Informácia o príprave projektov KC (pror. Redhammer) 
7) Program na podporu mladých výskumníkov na STU (pror. Redhammer) 
 
 
Kontrola plnenia úloh 
 
Splnené úlohy:   
 
Nesplnené úlohy:   
 
Informácie z vyšších orgánov resp. porád: 
 
Prorektor Redhammer: 
Informoval o stretnutí u ministra školstva ohľadom výzvy na projekty kompetenčných centier 
ako aj o stretnutí, ktoré sa týkalo financovania výskumu v SR. 
 
Prorektor Janíček: 
Informoval o rokovaní ohľadom VÚZ PI a o rokovaniach na MŠ SR ohľadom novej budovy 
FIIT STU. V zastúpení STU vystúpil na pohrebe pána Valentoviča, bývalého kvestora STU. 
 
Prorektor Petráš: 
Informoval o 1. letnej akadémii 4 technických univerzít Praha-Viedeň-Budapešť-Bratislava. 
Informoval aj o úmrtí prof. Kaisera, dlhoročného riaditeľa súboru Technik. 
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K bodu 1 Stav majetku STU v Bratislave (pror. Janíček) 
  
Pror. Janíček: Uviedol jeden z bakalárskych projektov pod názvom Databáza 

nehnuteľného majetku STU v Bratislave, ktorý vypracoval a predstavil 
formou prezentácie študent Juraj Servický. Obdobné práce sú aj v oblasti 
hospodárenia s energiami a odporúča podobné projekty urobiť napr. aj na 
prístroje CE. Rovnako je možné spracovať aj všetky budovy STU. 

Rektor Báleš: Ocenil a poďakoval za prezentovanú prácu, ktorá má veľký význam pre 
STU a dúfa, že sa v tom bude pokračovať aj ďalej. 

 
Stanovisko V-STU č. 1/15/2010  
Vedenie STU berie na vedomie prezentáciu bakalárskeho projektu  pod názvom Databáza 
nehnuteľného majetku STU v Bratislave a hodnotí ju pozitívne. 
 
 
K bodu 2 Slávnostné otvorenie akademického roku 2010/2011  

(pror. Petráš) 
  
Pror. Petráš: Informoval o scenári slávnostného otvorenia akademického roku 2010/2011 

na STU. V rámci tejto slávnosti budú inaugurovaní noví dekani MtF a FA 
STU. Pripomenul, že v ten istý deň ráno sa otvára medzinárodná 
konferencia SEFI na MtF v Trnave. 

 
Stanovisko V-STU č. 2/15/2010  
Vedenie STU berie na vedomie informácie o slávnostnom otvorení akademického roku 
2010/2011 na STU v Bratislave. 
 
 
K bodu 3 Projekt elektronického predaja prezentačných predmetov 

,,University“ (pror. Petráš) 
  
Pror. Petráš: Predložil písomný materiál na rokovanie. oboznámil členov vedenia STU 

o ponuke spoločnosti University, ktorá ale navrhuje výhradné zastúpenie na 
predaj predmetov pre STU. S týmto nemôžeme súhlasiť, lebo máme aj našu 
predajňu aj iné predajne hlavne literatúry na fakultách STU. 

Rektor Báleš: Je potrebné citlivo zvážiť spoluprácu s uvedenou firmou vzhľadom na to, čo 
STU od predaja týchto predmetov očakáva. Navrhol podobné aktivity 
realizovať prostredníctvom Scientific, s.r.o. 

 
Stanovisko V-STU č. 3/15/2010  
Vedenie STU berie na vedomie informácie o projekte elektronického predaja prezentačných 
predmetov STU. 
 
 
K bodu 4 Veľtrh vzdelávania Academia (pror. Petráš) 
  
Pror. Petráš: Informoval o príprave účasti STU na tomto veľtrhu. Plánujeme nový stánok 

cca 2-krát väčší ako v minulom roku. Bude tam aj celouniverzitná časť 



 3

a okrem toho priestor má každá z fakúlt STU. Požadované finančné 
prostriedky boli požadované v pláne. 

 
Uznesenie V-STU č. 1/15/2010  
Vedenie STU schvaľuje predložený materiál Veľtrh vzdelávania Academia vrátane 
finančných požiadaviek na jeho realizáciu. 
 
 
K bodu 5 Zahraničné pracovné cesty po 3. kvartál 2010 (pror. Petráš) 
  
Pror. Petráš: Konštatoval, že plánovaný rozpočet bude ku koncu septembra vyčerpaný 

a uviedol aj dôvody, ktoré k tomu viedli. Požiadal o dofinancovanie 
pracovných ciest, ktoré ešte môžu byť v rámci 4. štvrťroka 2010. 

 
Uznesenie V-STU č. 2/15/2010  
Vedenie STU schvaľuje predložený materiál „Zahraničné pracovné cesty po 3. kvartál 2010“ 
a súhlasí s navýšením rozpočtu na pracovné cesty, ktoré sa budú realizovať vo 4. kvartáli 
2010. 
 
 
K bodu 6 Informácia o príprave projektov KC (pror. Redhammer) 
  
Pror. 
Redhammer: 

Informoval, že Agentúra MŠ SR pre ŠF prerušila výzvu a predĺžila termín 
odovzdania projektov na 4.10.2010. Informoval o účasti dvoch fakúlt STU 
na projektoch KC mimo VÚC Bratislava. Informoval o účasti STU v 3 
projektoch pripravovaných pre Bratislavu ako aj o výške spolufinancovania. 
Diskusia sa týkala nesymetrického zapojenia sa fakúlt do týchto projektov 
ako aj finančnej účasti partnerov z podnikateľského sektora. 

 
Stanovisko V-STU č. 4/15/2010  
Vedenie STU berie na vedomie informácie o príprave projektov Kompetenčných centier. 
 
 
K bodu 7 Program na podporu mladých výskumníkov na STU  

(pror. Redhammer) 
  
Pror. 
Redhammer: 

Informoval o pripomienkach z akademickej obce ku výzve na podávanie 
projektov na podporu mladých výskumníkov na STU. Pripomienky sa týkali 
nevhodného nastavenia tohto mechanizmu. 

 
Uznesenie V-STU č. 3/15/2010  
Vedenie STU schvaľuje výzvu na predkladanie projektov v rámci Programu na podporu 
mladých výskumníkov na STU na rok 2010 v znení predloženom prorektorom 
Redhammerom. 
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K bodu 8  Rozličné 
 
1) Rektor Báleš: 

Požiadal prorektorov o doplnenie bodov do programu rokovaní vedenia aj KR STU. 
Požiadal prorektora Janíčka o prípravu projektu týkajúceho sa rekonštrukcie realizovanej 
na Vazovovej 3. 

 
2) Prorektor Janíček: 

Rokoval so študentským parlamentom SvF STU a s vedením FCHPT STU o tom, že 
chcú ubytovanie študentov v ÚZ Gabčíkovo. Navrhuje, aby tí čo sa tam ubytujú zaplatia 
4 mesiace dopredu. Uviedol aj cenu ubytovania vrátane dopravy. 

 
Úloha V-STU č. 1/15/2010  
Rektor STU poveruje prorektora Janíčka prípravou projektu ubytovania študentov SvF 
a FCHPT STU v ÚZ Gabčíkovo vrátane dopravy tak, aby tento projekt bol ako celok finančne 
vyrovnaný. 
Z: pror. Janíček 
T: 20. 9. 2010 
 
3) Prorektor Janíček: 

Predložil na rokovanie návrh na uzavretie nájomných zmlúv a dodatkov k NZ: 
 

1) Nájomná zmluva s nájomcom MUDr. Zlatica Knollmayerová, lekár v odbore psychiatria, detská 
psychiatria. Nájom priestorov na ŠD J. Hronca. Doba nájmu sa predlžuje do 1.8.2012. Predmetom 
nájmu sú priestory ambulancie a  spol. priestory.  
 

2) Dodatok k NZ s nájomcom Vysoká škola ekonómie a manažmentu verejnej správy v Bratislave. 
Prenájom priestorov na FCHPT sa predlžuje do 30.9.2010.  

 
3) Dodatok  k NZ s nájomcom DLM Plus s. r. o., Brančská 11, 851 05 Bratislava. Nájom priestorov na 

FCHPT sa predlžuje do 30.6.2013.  
 

4) NZ s nájomcom MONOPRIX s.r.o., Poštová 1, 811 06 Bratislava. Prenájom prevádzkových priestorov 
na FCHPT v novej budove, miestnosti č. 686,688,689,440 a 471 o celkovej výmere 230 m2. Nebytové 
priestory budú využívané formou ako laboratória. Doba nájmu od 1.7.2010 do 31.6.2015.  

 
Uznesenie V-STU č. 4/15/2010  
Vedenie STU súhlasí s predloženým návrhom NZ a dodatkov k NZ. 
 
4) Prorektor Petráš: 

Boli sme oslovení inštitúciou, ktorá robí projekt Who is who a pýta sa, ako máme za 
STU odpovedať. Rektor STU toto zamietol. 

 
5) Prorektor Petráš: 

Oslovili nás študenti z parlamentu ohľadom morálnej podpory v rámci akcie Mc 
Ma3oshka, kde študentské parlamenty Bratislavských VŠ organizujú stretnutie východ-
západ. Rektor STU vyjadril súhlas s podporou akcie v oblasti propagácie. 

 
6) Predseda AS STU Žalman: 

Informoval o zasadnutí volebnej komisie na rektora STU ako aj o doplňujúcich voľbách 
do AS STU v študentskej časti. 
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7) Prorektor Redhammer: 
V roku 2008 prerokovalo vedenie STU dôverný materiál týkajúci sa vedecko-
technologického parku STU. Potrebuje s týmto materiálom ďalej narábať a sprístupniť ho 
aj subjektom mimo STU – požiadal o súhlas. 

 
Uznesenie V-STU č. 5/15/2010  
Vedenie STU súhlasí s odtajnením materiálu týkajúceho sa vedecko-technologického parku 
STU. 
 
8) Prorektor Kalužný: 

− CKP rozširuje svoje aktivity o psychologickú poradňu pre našich študentov 
− v rámci odvolacieho konania zistil, že dekan MtF STU vydal dekréty o prijatí 

študentov na neakreditované študijné programy. Dekan bol rektorom STU upozornený 
na túto skutočnosť 

− podal priebežnú informáciu o termínoch promócií 
− Zápisy doktorandov sa neuskutočnili na troch fakultách do začiatku septembra, ako 

bolo pôvodne dohodnuté na KR STU. Naopak, dve fakulty prekročili im pridelený 
počet doktorandov do 1. ročníka a tým aj STU ako celok prekročila počet štipendií,  
ktorý bol univerzite pridelený. 

 
Uznesenie V-STU č. 6/15/2010  
Rektor STU rozhodol písomne informovať príslušných dekanov fakúlt, ktoré prekročili 
pridelený počet doktorandských miest s tým, že tí študenti, ktorí boli prijatí na PhD štúdium 
nad rámec im prideleného počtu nemôžu byť platení zo štipendií MŠ SR ale na ťarchu 
mzdového fondu príslušnej fakulty. 
 
 
 
 
Zapísal: doc. Ing. Pavel TIMÁR, PhD. 
 
 
 
prof. Ing. Vladimír BÁLEŠ, DrSc., rektor STU 


